
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA COMISSIÓ PERMANEN T DEL CONSELL DE 
POBLE DE LA BATLLÒRIA 

 
 

Identificació de la sessió: 
 
Data: 6 de març de 2014  
Inici: 21:05 hores 
Fi: 22:25 hores 
Lloc: seu del Consell de Poble 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta: Dolors Lechuga Garcia 
 Florentí Ruiz Allué particular 
 Jordi Gómez Barrero particular 
 Carme Luis Puig particular 
 Genís Morillas Roca particular 
    
Secretària: Núria Vall·llosera Culell  
 
També assisteixen a la sessió membres de la nova entitat Club de petanca La Batllòria. 
 
Ha excusat l’assistència el Sr. Lluís Prat. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió de 3 d’octubre de 2013 

2. Propostes i informació de les comissions  

3. Subvenció del pavelló poliesportiu 

4. Informació de la presidenta 

5. Precs  i preguntes 
 

 
 
Inicialment, la Sra. presidenta dóna la paraula a la nova entitat que ve a presentar-se al Consell 
del Poble. 

L’Òscar, tresorer de l’entitat, es presenta  i exposa que són una colla de gent que els agrada 
jugar a la petanca i que s’han constituït per practicar aquest esport de manera regular, és tant 
així que ja s’han inscrit a la Federació de Petanca amb la intenció de competir a la lliga regular i 
als torneigs. En aquest sentit, ja han demanat a l’Ajuntament que habiliti unes pistes, amb les 
mides corresponents, perquè la Federació les aprovi. Com a mínim, diuen que hi ha d’haver 4 
pistes. 

També tenen la intenció d’organitzar un torneig de Festa Major per presentar el club al pobles 
de La Batllòria. 

La Sra. presidenta comenta que, a la Batllòria, davant de Les Casetes, hi ha 2 pistes de 
petanca i que no hi juga ningú. També demana a les persones de l’Entitat on viuen, perquè a la 
Batllòria ja hi va haver una mala experiència amb una entitat en què els membres que la 
formaven no vivien a la Batllòria, fet que va ocasionar diferents malentesos i no ens agradaria 
que es tornés a repetir –diu-. 



En Víctor, president de l’Entitat, diu que ell viu a la Batllòria i entén el que comenta la 
presidenta, però assegura que tot i ser una entitat on els gruix dels seus socis no són de la 
Batllòria, tenen moltes ganes de tirar endavant aquest projecte i esperen que els veïns i veïnes 
de La Batllòria també s’animin a jugar i a fer-se socis.  

La Sra. presidenta afegeix que si els veïns i veïnes de la Batllòria no veuen cap persona del 
poble dins l’Entitat no els agradarà que s’hi gastin diners del poble. 

En Víctor comenta que els inicis de qualsevol entitat són difícils; ara s’ha fet un equip de 20 
persones –diu- per poder fer la inscripció a la Federació, però hi ha gent de la Batllòria que va a 
jugar a Riells i Viabrea, que han comentat que si el projecte tira endavant segurament vindran a 
jugar a la Batllòria. 

La Sra. presidenta apunta que seria una llàstima fer aquesta inversió i que la gent de la 
Batllòria no hi anés a jugar. 

L’Òscar comenta que ells ja han post diners de la seva butxaca i, per tant, els primers 
interessats a què funcioni són ells. La intenció és jugar cada diumenge, dinamitzar el poble i 
representar-lo allà on vagin a jugar. 

La Sra. presidenta aclareix que si s’acaben fent aquestes pistes, seran municipals i, per tant, 
tothom les podrà utilitzar. En aquest sentit, seria bo que es signés algun document o conveni 
en què s’especifiqués els usos de les pistes perquè l’Entitat de petanca no fos l’única 
usufructuària. 

En Víctor contesta que les pistes seran del poble i que només demanaran que es reservin per 
l’Entitat el dia que hi hagi una competició. També comenta que els caldrà un espai tancat on 
guardar les fitxes i els papers de l’Entitat, i on l’àrbitre pugui fer l’acta de la jornada. 

La Sra. presidenta demana que l’Entitat faciliti que la gent de La Batllòria en pugui formar part i 
pregunta si l’Ajuntament ja ha fet alguna proposta d’ubicació. 

L’Òscar comenta que una possible ubicació és al parc del carrer Camí Ral o bé al costat de  
l’aparcament del Camp de Futbol. Aquesta darrera ubicació aniria bé perquè tindrien les 
instal·lacions del Camp de futbol a prop . 

La Sra. presidenta demana la opinió dels diferents membres del Consell del Poble. 

El Sr. Gómez comenta que aquestes iniciatives són bones per donar caliu al poble. 

El Sr. Morillas comenta que si es comprometen a seguir el què han dit, endavant. 

La Sra. Luis troba que la iniciativa età molt bé i desitja que la gent s’animi. 

 
Tot seguit, es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 3 d’octubre de 2013 i si han de fer alguna observació. 

En no formular-se cap objecció, per unanimitat dels membres presents, s'acorda l’aprovació de 
la referida acta. 

La Sra. presidenta comenta que la passada reunió del Consell estava prevista pel dia 3 de 
gener, però la majoria de membres es van despitar ja que normalment les reunions les fan els 
dijous. Aquesta sessió no es va poder celebrar perquè només hi va assistir el Sr. Lluís Prat i el 
secretari de l’ajuntament, Sr. Ramon Oriol. 

 



2. PROPOSTES I INFORMACIÓ DE LES COMISSIONS 

El Sr. Ruiz comenta que encara no se sap res de l’aparcament que han sol·licitat davant del 
dispensari mèdic i que encara no han posat la placa “Batllòria municipi per la independència “  

El Sr. Morillas comenta que amb el Sr. Ruiz estan donant forma a una idea per fer un grup 
d’amics de La Batllòria . 

La Sra. Luis diu que al local de la gent gran els van robar dues planxes i l’Ajuntament encara no 
les ha pagat.  

La Sra. presidenta pregunta si l’Ajuntament s’ha compromès a pagar-ho.  

La Sra. Luis respon que no ho sap, només fa de portantveu.  

La Sra. presidenta pregunta a la secretària si en sap alguna cosa. 

La secretària comenta que, quan es va produir el robatori unes senyores la van avisar i quan 
ella va anar-hi va comprovar que no s’havia forçat res. Després es va sol·licitar que hi anés el 
policia de proximitat, però desconeix si l’Ajuntament s’ha compromès a res. 

La Sra. Luis es queixa de la manca de neteja del cementiri, almenys fa 5 mesos que no es 
neteja –diu-. 

El Sr. Gómez comenta que, sorprenentment, es va fer la neteja dels carrers de la urbanització 
de Royal Parc i es pregunta quan es tornarà a fer. També apunta que els senyals que van 
robar encara no s’han reposat i demana que, si-us-plau, la persona encarregada de 
l’ajuntament li contesti personalment a ell o al Consell del Poble. 

També es comenta que encara no s’ha canviat la senyera de la seu del Consell del poble. 

 

3. SUBVENCIÓ DEL PAVELLÓ POLIESPORTIU 

La Sra. presidenta explica als assistents els antecedents relatius al pavelló, Pav2, que està 
previst construir a la Batllòria, quan es va construir la nova escola Montnegre i quan es va 
signar un conveni d’acord amb el Consell Català de l’Esport, el departament d’Educació de la 
Generalitat de Catalunya, i l’Ajuntament de Sant Celoni per construir aquest equipament. 

Ara, però, degut a la situació econòmica, la Generalitat i el Consell de l’Esport no disposen dels 
diners i l’acord queda pendent. A partir del 2015 es tornarà a valorar si es pot disposar dels 
diners necessaris per tirar endavant el projecte. 

L’ajuntament de Sant Celoni disposa d’uns diners destinats a fer el pavelló, però com que ara 
per ara no es farà, es considera convenient utilitzar-los per fer altres inversions. 

La proposta que l’equip de govern portarà al proper ple municipal és la següent: destinar 
aquests diners a la construcció de l’Escola soler de Vilardell i l’espai de Formació Professional 
a l’Institut Baix Montseny. 

La Sra. presidenta matisa que quan era regidora de govern, durant la passada legislatura, el 
seu grup va reservar aquests diners per La Batllòria i en cap moment es van tocar i afegeix que 
si el pavelló no es fa, també s’ha de fer el gimnàs de l’Escola Montnegre, i aquests diners 
poden servir per aquest propòsit. Per aquest motiu, en el ple el seu vot serà negatiu, perquè 
aquests diners s’han de fer servir per fer el gimnàs. 

El Sr. Morillas comenta que seria bo que amb aquests diners es pogués ajudar a fer-ho tot. 

El Sr. Gómez diu que amb aquests diners s’ha de fer el gimnàs i una coberta a les pistes 
poliesportives. Aquests diners són per La Batllòria. 



El Sr. Ruiz apunta que el més coherent seria fer el gimnàs, tot i que s’entén que tant l’Escola 
Soler de Vilardell com l’espai per la Formació Professional també són necessaris. 

La Sra. presidenta explica que la setmana passada va  anar a parlar amb la direcció de l’escola 
Montnegre i va veure que no sabien gairebé res de com estava el tema i esperava que avui 
assistissin a la reunió del Consell alguns representants dels pares.  

 

4. INFORMACIÓ DE LA PRESIDENTA 

La Sra. presidenta exposa que hi ha problemes amb el transport escolar dels alumnes que han 
d’anar a fer l’ESO a l’Institut de Sant Celoni. Ara –diu- sembla que el Consell Comarcal del 
Vallès Oriental vol que les famílies es facin càrrec de les despeses. Aquest problema es ve 
arrossegant des de fa temps, es va solucionant temporalment però sempre acaba tornant a 
sorgir.  

La Sra. Luis diu que el  servei de bus cada cop és més precari i que s’ha de pagar. 

La Sra. presidenta apunta que cal valorar el que tenim ara, ja que fa uns anys enrere no hi 
havia cap bus que entrés a dins La Batllòria. Entén la queixa, però cal ser una mica més 
positiu.  

5. PRECS I PREGUNTES 

No hi ha precs ni preguntes.  

La Sra. presidenta recorda a la secretària que cal que els passin el calendari que van acordar a 
l’última reunió del dia 3 d’octubre. 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:25 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Núria Vall·llosera Culell     La presidenta del Consell de Poble 
       Dolors Lechuga García 

 


